



MØTEREFERAT

Tema: Styremøte i Åseral idrettslag	Referent: Tove Utengen	Dato: 23.5.16 kl. 19:00-20:30
Deltakarar: Jan Oddvar Lineikro, Kai-Tore Øyulvstad, Åshild Aasland møtte for Bernt Elias Åsland (vintergruppa), Tove Utengen Meldt forfall: Kristine Forgard, Bernt Elias Åsland, Kari Røynlid Ikkje møtt:	Stad: Minne kultursenter	
Rutinar; 1. Referat sendast ÅIL v/styret, leggst ut på heimesida 2. Sakliste sendes ut til styret ca ei veke før styremøtet 3. Dersom ikkje gruppeleiar kan kome på styremøte, send gjerne ein annan representant frå gruppa		
Neste møte; 20.06.16 - utgår		
SAK:		Oppfølging, ansvar, frister
	Generell info; Gjennomgang av referat frå siste styremøte, 02.05.16	
	ORDINÆRE STYRESAKER:	
1.0.	Gjennomgang av referat frå førre styremøte 02.05.16 Styret vedtek innsending av nye vedtekter til NIF for godkjenning. Klubbhandbok: Gruppeleiar har utarbeida eit utkast. Leiar og hovudstyret jobbar vidare med handboka. Intensjonen er at laget skal få utarbeida ei klubbhandbok som omfattar alle undergruppene. Enkle rutinar mm. Fotballskulen: påmeldte om lag 55 stk. Søk etter instruktørar. Gruppeleiar kallar inn til instruktørmøte. Arbeidet med budsjett utsetjas. Leiar utarbeidar grunnlag for budsjett, til undergruppene og hovudstyret.	Tove Fotballgruppa + hovudstyret Gruppeleiar ball Leiar

2.0.	<p>Innmelding i Norges Triathlonforbund</p> <p>Ei innmelding gjev moglegheit til å få arrangementet inn i terminlista til forbundet. Deltaking krevjar då at utøvarane løyser lisens.</p> <p><i>Styret vedtek ei innmelding i Norges Triathlonforbund</i></p> <p>Etter innmelding: få arrangementet oppført på terminliste</p>	<p>Tove</p> <p>Sommargruppa</p>
3.0.	<p>Brukarar heimeside + facebook</p> <p>Ballgruppa: Svein Åsland + Renee Stanes Vintergruppa: Bernt Elias Hallgruppa: Har de ein person?</p>	<p>Dato for kort opplæring: onsdag 8. juni kl. 16:00</p>
4.0.	<p>Jubileumsbok/video</p> <p>Leiar sjekkar om han finn bilete dei kan bruke.</p>	<p>Leiar</p>
5.0.	<p>Styrkerom</p> <p>Innkjøpte treningsapparat på tilbod frå Otra-hallen.</p>	<p>Leiar</p>
6.0.	<p>Tilbod frå Flir om rydding av «Den gamle byvegen»</p> <p><i>Styret takkar ja til tilbodet frå Flir vedkomande ryddig av «Den gamle byvegen»</i></p> <p>Kai-Tore Øyulvstad tek saka vidare. Evt. i samarbeid med sommargruppa.</p>	<p>Kai-Tore tek kontakt med Harald Solås i Flir</p>
7.0.	<p>Eventuelt</p> <p>Frivillige til Eikerapen Roots Festival. Postast på Facebook/heimeside</p>	<p>Tove</p>
	<p>Økonomi;</p> <ul style="list-style-type: none"> - Leiar utarbeidar grunnlag for budsjett, til undergruppene og hovudstyret. 	
	<p>INFO FRÅ U.GRUPPENE TIL STYRET</p> <p>Aktivitet/arrangement, gruppemøter etc.:</p>	
	<p><i>Sommargruppa</i></p> <p>Kan me kjøpe sponsa innlegg på Facebook? Innkjøp utstyr til dametrimmen?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sett begge ynskja opp som forslag i budsjett <p>Vedr. Friidrett i sommargruppa: Leiar tek kontakt med Jørn</p>	
	<p>REPRESENTASJONER/EKSTERNE MØTER:</p>	

	Ynskjeleg med meir informasjon frå kommunen. Foreslår årleg samarbeidsmøte.	Leiar
--	--	-------